
Title (en)
Combination of a sink and a drip element

Title (de)
Kombination aus Spüle und Abtropfelement

Title (fr)
Combinaison d'un évier et d'un égouttoir

Publication
EP 2147628 A2 20100127 (DE)

Application
EP 09165190 A 20090710

Priority
DE 102008034457 A 20080724

Abstract (en)
The drip element (124) comprises a drip surface (202,218) and a drainage device (232). The drainage device comprises a drainage channel with an
inlet (230) arranged at a distance from the edges of the drip element. A drip plate (198,214) and the drip surface form an upper surface of the drip
element. An independent claim is included for a combination of a drip element and a stackable chopping board.

Abstract (de)
Um ein Abtropfelement (124) zur Anordnung an einer Spüle (100), umfassend mindestens eine Abtropffläche (202,218) und eine
Entwässerungsvorrichtung (232), zu schaffen, welches eines stabile Lagerung von Abtropfgut und/oder eines Spülenzubehörteils, insbesondere
eines Küchenbretts (250), ermöglicht, wird vorgeschlagen, dass die Entwässerungsvorrichtung (232) mindestens einen Entwässerungskanal (234)
mit einem von Rändern des Abtropfelements (124) beabstandet angeordneten Einlass (230) umfasst.
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